
Zápisnica 

z verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva  

obce Veľké Ripňany  

konaného dňa 23. septembra 2021, t.j. vo štvrtok o 18:00 hod.  

v zasadačke Obecného úradu vo Veľkých Ripňanoch. 

 

Rada Obecného zastupiteľstva 17:30 

 

 

Prítomní: 8 poslancov - podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí súčasť tejto zápisnice 
a prikladá sa k nej. Ospravedlnená: Stanislava Vavrečková 

 

Program: podľa pozvánky, ktorá tvorí súčasť tejto zápisnice a prikladá sa k nej. 

 

 

Rokovanie: 

1.    Otvorenie 
Rokovanie verejného zasadania Obecného zastupiteľstva vo Veľkých Ripňanoch otvoril 
a viedol starosta obce PhDr. Jozef Krištof, ktorý privítal všetkých prítomných. 

Program zasadania bol schválený.  

Hlasovanie: za: 8      proti: 0     zdržalo sa hlasovania: 0 

 

 

2.     Určenie overovateľov zápisnice, návrhovej komisie a zapisovateľa 

 

Overovateľmi zápisnice sú: Zdenko Ševčík, Miroslav Bosý 

Návrhová komisia: Ing. Magdaléna Bosá - predseda,  

Mgr. Eva Nováčiková, Štefan Glos- členovia 

Zapisovateľka zápisnice: Ing. Ivana Varšavová  

 

 

3.     Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zastupiteľstva.  



 - uvedené uznesenie sa plní a zostáva v platnosti. Nesplnená úloha – obytná zóna – 
Studená dolina – prebieha vypracovanie projektu na dopravné značenie zníženia 
rýchlosti v uvedenej časti obce. Projektovú dokumentáciu nám mal vypracovať Ing. 
Streďanský, zo zdravotných dôvodov to už nie je možné.  

- dom smútku Behynce – oprava strechy – nesplnené, zakúpenie smetných nádob – 
nesplnené. 

 

 

4.    Starosta informoval prítomných o prácach prebiehajúcich na výstavbe CIZS, 
výstavby sietí IBV lúka a stavebné pozemky – Staničná ulica. 

- dňa 23.9.2021 prebehlo prvé kolo odovzdávania stavby, predpoklad ukončenia 
kolaudačného konania je do konca októbra, ak všetko prebehne bez problémov od 
1.1.2022 by nové zdravotné stredisko mohlo byť v prevádzke. Pracuje sa na úprave 
okolia, je vybudovaný vodovod, kanalizácia po budovu CIZS, dokončujú sa chodníky. 

- podľa predbežného nákresu by malo na Staničnej ulici vzniknúť 8 stavebných 
pozemkov o výmere 8 až 12 árov. Občania si môžu podávať žiadosti o kúpu pozemku 
v tejto lokalite.  

O spôsobe predaja pozemkov rozhodne Komisia pre územné plánovanie, stavebnú 
činnosť v obci, verejného poriadku a ochrany životného prostredia a predloží ho 
Obecnému zastupiteľstvu. 

 

 

5. Starosta obce informoval o stave prebiehajúcich projektov: 

DENNÝ STACIONÁR – práve prebieha stavba krovu a následne uloženie krytiny, predpoklad 

dokončenia rekonštrukcie– apríl 2022. 

JASLE BEHYNCE – verejné obstarávanie je ukončené, teraz prebieha kontrola verejného 

obstarávania, projekt vysúťažila firma Fradex, s.r.o. Zlaté Moravce, výška investície cca 

316 000€. 

CHODNÍKY MRK – ulica Poštová, Majerská, Mlynská – bude realizovať firma z Bábu. 

 

 

6.  Starosta obce predložil poslancom návrh na schválenie projektovej dokumentácie  

„Administratívne centrum Veľké Ripňany“ – stará lekáreň, v rámci pripravovanej výzvy na 

čerpanie NFP z prostriedkov EÚ – SEIA. Jedná sa o budovu vo vlastníctve Obce Veľké 

Ripňany, Topoľčianska 69, ktorá by bola zrekonštruovaná a kde by sa v budúcnosti mohla 

premiestniť knižnica a archív. Poslanci hlasovali vo veci súhlasu s vypracovaním projektovej 

dokumentácie.  

Hlasovanie: za: 8      proti: 0     zdržal sa hlasovania: 0 



7.   Schválenie návrhov VZN obce: 

- VZN č. 4/2021 o niektorých podmienkach predaja výrobkov a poskytovania služieb na 

trhových miestach v obci Veľké Ripňany. 

Hlasovanie: za: 8      proti: 0     zdržal sa hlasovania: 0 

- dodatok č. 1 k VZN č. 2/2020 – prevádzkový poriadok pohrebísk. 

Hlasovanie: za: 8      proti: 0     zdržal sa hlasovania: 0 

 

8. Starosta obce predložil poslancom návrh zmien Územného plánu obce. Poslanci mali 
možnosť preštudovať si návrhy na zmeny jednotlivých lokalít v obci, ktoré sú 
zapracované v návrhoch a budú po dobu 30 dní zverejnené a prístupné verejnosti. 

Hlasovanie vo veci súhlasu s navrhovanými zmenami. 

Hlasovanie: za: 8      proti: 0     zdržal sa hlasovania: 0 

 

 

9.  Navýšenie úveru o 20 000,- €, financie potrebné na dokončenie stavieb, sietí 
a príslušenstva, ktoré nie je financované z projektov. Finančná komisia súhlasí 
s navýšením úveru. Hlasovanie vo veci súhlasu s navýšením úveru o 20 000,-€. 

Hlasovanie: za: 8      proti: 0     zdržal sa hlasovania: 0 

 

 

10. Správu o kontrolnej činnosti predniesla Ing. Zuzana Bednáriková, Obecné 
zastupiteľstvo berie na vedomie Správu Hlavnej kontrolórky obce Veľké Ripňany č. 
2021/1. Správa je súčasťou zápisnice a prikladá sa k nej. 

 

 

11. Úprava rozpočtu, z dôvodu navýšenia úveru - predniesla Ing. Magdaléna Bosá 

Hlasovanie vo veci úpravy rozpočtu na rok 2021. 

Hlasovanie: za: 8      proti: 0     zdržal sa hlasovania: 0 

 

12. Ing. Bosá predniesla návrh na zloženie inventarizačných komisií: 

komisia pre KD Veľké Ripňany, Behynce : 

- Glos Štefan – predseda  

- Borbelyová Katarína – člen 

- Krešová Nataša- člen 

-Ing. Varšavová Ivana-člen  



komisia pre ZS Veľké Ripňany 

- Varšava Peter- predseda 

- Blahová Veronika – člen 

- Chalániová Daniela- člen 

- Danišková Daniela- člen 

 

komisia pre komunálny podnik, OcÚ  

-Ing. Nováčik Jaroslav-predseda 

- Mgr. Hertel Juraj- člen 

-Ing. Bosá Magdaléna – člen 

- Kreš Mário- člen 

-Pecháčová Janka -  člen 

Hlasovanie vo veci súhlasu s navrhovaným zložením komisií. 

Hlasovanie: za: 8      proti: 0     zdržal sa hlasovania: 0 

 

 

13. Určenie zástupcov obce a Obecného zastupiteľstva do Rady školy: 

Zástupcovia za Obec: Ing. Magdaléna Bosá, Ing. Ivana Varšavová 

Zástupcovia za Obecné zastupiteľstvo: Štefan Glos, Jaroslav Nováčik 

Hlasovanie: za: 8      proti: 0     zdržal sa hlasovania: 0 

 

 

14. Žiadosti o kúpu pozemkov a prenájom nebytových priestorov: 

Žiadosti o stavebné pozemky v lokalite IBV Lúka Veľké Ripňany: 

- Ing. Marián Prištic – Obsolovce 

- Tomáš Bachratý – Veľké Ripňany 

- Ing. Zuzana Kupcová – Veľké Ripňany 

- Monika Pňačeková Kupcová – Veľké Ripňany-Behynce 

 

Žiadosti o stavebné pozemky v lokalite Staničná -Veľké Ripňany- Behynce: 

- Miloš Lukačovič – Veľké Ripňany 

 



Žiadosť o prenájom nebytových priestorov v objekte zdravotného strediska – Muškátová 

ulica. 

- Mgr. Monika Sajtlerová – Veľké Ripňany 

 

Uvedené žiadosti berie Obecné zastupiteľstvo na vedomie, žiadatelia sú zaradení do 

zoznamu a v prípade predaja pozemkov, prenájmu priestorov budú kontaktovaní. 

 

 

15. V bode rôzne bolo prerokované: 

Bioplynová stanica – sťažnosti občanov vo veci zápachu, hluku. Obecné zastupiteľstvo 
bude iniciovať kontrolu Bioplynovej stanice bez ohlásenia na Inšpekcii životného 
prostredia, na prešetrenie činnosti a dodržiavanie predpisov a technologických 
postupov. 

 

 

16.   Diskusia: 

 

- Miroslav Lesay  -pripomienky k stavu Kultúrneho domu v Behynciach po rekonštrukcii: 

opadávajúca omietka, kontrola funkcie rekuperácie, doplnenie a vybavenie kuchyne. 

- havarijný stav strechy na prístrešku Domu smútku v Behynciach – zateká, presakuje a hrozí 

padanie podhľadových dosiek. 

- žiadosť o kúpu nových smetných nádob do autobusových zastávok v obci Behynce – 4 ks 

 

 

17.   Návrh na Uznesenia č. 35- 49 predložila Ing. Magdaléna Bosá 

    Za predložený návrh hlasovalo:  8 poslancov    proti: 0   zdržali sa: 0 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                                                                



 Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie Obecného zastupiteľstva 
obce Veľké Ripňany ukončil.       

                 

 

 

PhDr. Jozef Krištof – starosta obce .................................................. 

 

 

 

Ing. Magdaléna Bosá - prednostka OU............................................. 

  

 

Overovatelia:  

 

Zdenko Ševčík........................................................................................... 

 

Miroslav Bosý...................................................................................... 

 

Zapísala: Ing. Ivana Varšavová, 24.9.2021                                         

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


